
PROTOKOŁU NR XXXIII.2021  

z przebiegu XXXIII sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego 

w dniu 28 października 2021 r. 

 

 

XXXIII sesja Rady Powiatu odbyła się w sali konferencyjnej w Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Sulechowie. 

W obradach sesji uczestniczyło 18 radnych (nieobecny usprawiedliwiony: 

Dariusz Wróblewski). Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do 

protokołu nr XXXIII.2021 . 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wziął Zarząd Powiatu Zielonogórskiego 

z Wicestarostą Zielonogórskim. 

 

Ad 1. 

Edwin Łazicki, Przewodniczący Rady Powiatu Zielonogórskiego 

o godz. 1105 otworzył XXXIII sesję Rady Powiatu Zielonogórskiego witając 

wszystkich zgromadzonych.  

Przewodniczący poinformował, że dzisiejsza sesja na prośbę radnej 

Gabrieli Maciejewskiej w odbywa się Zaborze. Obiekt, w którym się znajdujemy 

jest obiektem promocyjnym województwa lubuskiego, propaguje winiarską 

tradycję lubuskiego. Niestety wadą jest to, że jest tu internet radiowy 

i mogą wystąpić problemy, dlatego też, by bardziej nie obciążać sieci głosowania 

nad uchwałami odbędą się imiennie, zgodnie z ustawą. 

Dokumenty, które nie wywołują skutków prawnych przegłosujemy przez 

podniesie ręki. 

Nie będzie też punktu Informacja radnych o działalności w okresie 

międzysesyjnym ze względu na możliwy brak internetu. Do punktu wrócimy na 

następnej sesji. 

Przypominał, że sesja odbywa się z zachowaniem obostrzeń sanitarnych, 

dlatego jeszcze nie zaproszono gości.  

Zgodnie z listą obecności stwierdził obecność 17 radnych, co stanowiło 

kworum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Ad 2. 

Radni wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji otrzymali porządek obrad 

oraz wszystkie materiały wraz z projektami uchwał i autopoprawkami. Wszystkie 

materiały na XXXIII sesję rady zostały omówione i pozytywnie zaopiniowane 

przez komisje. 

Porządek obrad o poniższej treści Rada przyjęła jednogłośnie, „ZA” 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie XXIII Sesji Rady Powiatu. 

2. Przejęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie Protokołu nr XXXII.2021 



4. Informacja Starosty o działaniach Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych oraz informacja 

o udzielonych odpowiedziach na interpelacje i zapytania. 

7. Wolne wnioski. 

8. Nadzory Wodne na terenie Powiatu Zielonogórskiego 

9. Sprawozdania finansowe za I półrocze 2021 r. 

1) Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego za okres od 

1 stycznia do 30 czerwca 2021 r. samodzielnych publicznych zakładów 

opieki zdrowotnej; 

2) Informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym 

przebiegu realizacji przedsięwzięć sporządzoną za okres od 1 stycznia do 

30 czerwca 2021 r. 

3) Informacja o przebiegu wykonania budżetu powiatu zielonogórskiego za 

okres od 1 stycznia do 30 czerwca 2021 r. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) sprawie wyrażenia zgody dla Szpitala Rehabilitacyjno–Leczniczego dla 

Dzieci SP ZOZ w Wojnowie na oddanie w użyczenie dla Gminy Kargowa 

części nieruchomości położonej w obrębie Wojnowo, stanowiącej 

własność Powiatu Zielonogórskiego, (druk 224); 

2) nadania statutu Szpitalowi Rehabilitacyjno-Leczniczemu dla Dzieci 

Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Wojnowie, 

(druk 225); 

3) zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok; (druk 227); 

4) zmiany w „Strategii Rozwoju Powiatu Zielonogórskiego na lata 2014–

2022”; (druk 226); 

11. Wolne wnioski. 

12. Zamknięcie XXXIII Sesji Rady Powiatu. 

 

Ad 3. 

Projekt Protokołu jest dostępne na stronie internetowej BIP powiatu 

zielonogórskiego w zakładce Rada Powiatu, a papierowej wersji wyłożony przed 

sesją. Przypominam również o możliwości wniesienia  uwag do projektu 

protokołu do biura rady przed dniem sesji.  

Nikt nie wniósł uwag głosowanie nad przyjęciem Protokołu z XXXII.2021 

sesji. 

Protokół przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 4. 

Wicestarosta sprawozdanie z prac członków Zarządu przesłał radnym. 

Poinformował, że Zarząd obył w sumie osiem posiedzeń. Do projektów uchwał 

przygotował autopoprawki. Dodał, że Starosta wziął udział w „Muzycznej 

Biesiadzie Seniorów w ramach VIII Przeglądu Zespołów Śpiewaczych”, który 



odbył się w GOK w Bojadłach. Starosta spotkał się również z uczniami klas 

maturalnych z LO i CKZIU w Sulechowie w celu podsumowania konkursu na 

hasło promujące szczepienia przeciw COVID-19 i wręczył nagrodę 

zwyciężczyni. Starosta  Wicestarostą spotkali się z wójtami i burmistrzami w celu 

omówienia priorytetowych realizacji inwestycji na drogach powiatowych, 

powołania powiatowego konserwatora zabytków oraz spraw bieżących. 

Wicestarosta reprezentował powiat oraz wręczył nagrody w Wyścigu kolarskim - 

XIII Piekło Przytoku i wziął udział w konferencji pod tytułem „Młodzieżowy 

Ośrodek Socjoterapii formą wsparcia dla dzieci i młodzieży”. 

Ryszard Górnicki  pochwalił za bardzo czytelne i merytoryczne 

sprawozdanie. Zwrócił uwagę, że starosta nie podpisał porozumienia 

z ratownikami medycznymi. Zapytał o negocjacje z pracownikami Powiatowego 

Urzędu Pracy, jest zagrożenie sporu zbiorowego, należy podjąć negocjacje. To 

jest dobre rozwiązanie dla wszystkich. Radni otrzymali do wiadomości pismo 

NSZZ SOLIDARNOŚĆ.  

Tadeusz Pająk odpowiedział, że Starosta zaprosił Przewodniczącego 

Bogusława Motowidełko na spotkanie. Przypomniał, iż starosta nie jest 

pracodawcą urzędników w urzędzie pracy, pracodawcą jest dyrektor jednostki. 

Zarząd ustalił kwotę podwyżek w starostwie i w jednostkach, podpisali wszyscy 

oprócz urzędu pracy. Spór był też w Domu Pomocy Społecznej, ale dyrektor 

udało się zażegnać go, dojść do porozumienia. Podwyżkami objęto 432 osoby 

w całym powiecie. Tylko Solidarność w urzędzie pracy zgłosiło sprzeciw. Trudno 

dać w PUP 500 zł, skoro wszyscy otrzymali 350,00 zł. Podwyżka znacznie 

obciąża budżet, ponad 2,1 mln., podniesienie do 500 zł to kolejny milion. 

W sprawie płac ratowników rozmowy toczą się . Szpital proponuje 45 zł + 12 zł 

(od ministerstwa, ratownicy żądają 50zł + 12 zł. Negocjacje trwają, dyrektor 

koryguje budżet.  

Alicja Szułcik przypomniała, że od 1 października wzrosła cena 

dobokaretki. 

Ryszard Górnicki sprostował, że nie chodzi o podwyżkę, ale sposób 

negocjacji. Pieniądze „idą” na powiaty jeśli nie ma problemów. Jak jest zgoda 

można pozyskać środki z różnych źródeł. Kontaktował się telefonicznie ze 

starostą i dyrektor szpitala, okazało się, ż jedno nie brało udziału w negocjacjach, 

drugie na urlopie. 

Edwin Łazicki stwierdził, że odpowiedź w sprawie szpitala zostanie 

udzielona na piśmie. 

Roman Bajor spytał o postęp w sprawie powołania powiatowego 

konserwatora zabytków, od kiedy i jakie będą kompetencje.. 

Ewa Seremak wyjaśniła, że wojewódzka konserwator wystąpiła do 

wojewody o delegowanie części uprawnień na rzecz powiatu. Jest przygotowany 

projekt uchwały, trwają konsultacje prawne u wojewody. Koszty funkcjonowania 

konserwatora zabytków będą pokrywać gminy, to przede wszystkim na ich rzecz 

konserwator będzie pracował.  



Ryszard Górnicki podkreślił wagę i znaczenie powiatowego konserwatora 

zabytków. 

 

Ad 5. 

Przewodniczący zapoznał ze swoimi działaniami w okresie 

międzysesyjnym. W okresie od 7 września r. pełnił dyżury w biurze Rady, brał 

udział w posiedzeniach zarządu.. Spotykał się również z samorządowcami 

z naszego powiatu, Byłem w stałym kontakcie dyrektorami powiatowych 

placówek oświatowych, dyrektor szpitala i DPS. Brał w świętach państwowych, 

17 września, w powiatowym Dniu Edukacji Narodowej, gdzie zostały wręczone 

nauczycielom. 

 

Ad 6. 

 W okresie międzysesyjnym wpłynęły 4 interpelacje radnych Ryszarda 

Górnickiego, Romana Bajora i Alicji Szułcik. Na 3 została już udzielona 

odpowiedź. 

Interpelacje i odpowiedzi umieszczone są na stronie BIP powiatu w zakładce: 

Interpelacje i zapytania 

 

Ad 7. 

 Tadeusz Cygański zwrócił uwagę na zakrzaczone pobocze przy drodze 

Bojadła-Bełcze. Podziękował za wykonane prace na drodze w Pyrniku. 

Ryszard Górnicki spytał o środki ministerialne przekazywane do Miasta 

Zielona Góra na rzecz Powiatowego Urzędu Pracy. Należy zmusić prezydenta 

miasta do ujawnienia wysokości otrzymywanej kwoty i upewnienia czy całość 

przekazuje na rzecz PUP. 

 Damian Wolski poinformował, iż 90% Nadleśnictwa Sulechów znajduje 

się na terenie powiatu zielonogórskiego. W imieniu Nadleśniczego Jarosława 

Pańczuka przekazał radnym i zarządowi okolicznościowe albumy poświęcone 

Nadleśnictwu Sulechów. 

 Alicja Szułcik zapytała o ostatnio zdiagnozowane ognisko ASF. Rolnicy 

się skarżą, że dokładają po 100 zł do sztuki trzody. Czy można znieść teren strefy 

zakażonej.? 

 Roman Bajor spytał o przyczynę zbyt długiego remontu przejazdu 

kolejowego w Bukowie. Nieskoordynowane są prace inwestorów. Poprosił 

o przekazywanie informacji o toczących się pracach i ich terminach. Skierowano 

pismo w sprawie bezpieczeństwa – brak informacji. Dopytał o finansowanie 

remontu drogi Klęps-Łegowo, poparł Ryszarda Górnickiego o wnioskowanie 

w ramach „Polskiego Ładu”. 

 

Ad 8. 

 Nadzory Wodne na terenie Powiatu Zielonogórskiego – informacja 

przyjęta jednogłośnie 

 



Ad 9.  

Sprawozdania finansowe za I półrocze 2021 r. 

1) Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego za okres od 

1 stycznia do 30 czerwca 2021 r. samodzielnych publicznych zakładów 

opieki zdrowotnej; 

2) Informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym 

przebiegu realizacji przedsięwzięć sporządzoną za okres od 1 stycznia do 30 

czerwca 2021 r. 

3) Informacja o przebiegu wykonania budżetu powiatu zielonogórskiego za 

okres od 1 stycznia do 30 czerwca 2021 r. 

Informacje zostały omówione na posiedzeniach Komisji, zostały przyjęte 

jednogłośnie. 

 

Ad 10.  

 Przewodniczący przypomniał, że wszystkie projekty uchwał zostały 

omówione na komisji i zostały pozytywne zaopiniowane.  

 

Głosowania imienne. W kolejności alfabetycznej zostaną wyczytywani radni 

i oddadzą głos. 

 

1) Radni jednogłośnie, 18 głosów ZA podjęli Uchwałę XXXIII.225.2021 

w sprawie wyrażenia zgody dla Szpitala Rehabilitacyjno–Leczniczego dla 

Dzieci SP ZOZ w Wojnowie na oddanie w użyczenie dla Gminy Kargowa 

części nieruchomości położonej w obrębie Wojnowo, stanowiącej 

własność Powiatu Zielonogórskiego. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X    

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   



11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz X   

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy nieobecny 

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

 

2) Rada jednogłośnie, 18 głosów podjęła Uchwałę XXXIII.226.2021 

w sprawie nadania statutu Szpitalowi Rehabilitacyjno-Leczniczemu dla 

Dzieci Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej 

w Wojnowie. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X    

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   



15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz X   

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy nieobecny 

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

 

2) Rada jednogłośnie, 18 głosów podjęła Uchwałę XXXIII.227.2021  sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok.  

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X    

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz X   

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy nieobecny 

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

 



3) Rada jednogłośnie, 18 głosów podjęła Uchwałę XXXIII.228.2021 

w sprawie zmiany w „Strategii Rozwoju Powiatu Zielonogórskiego na lata 

2014-2022” 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X    

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz X   

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy nieobecny 

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

 

Ad 11.   

  

Tadeusz Pająk odpowiedział radnej Alicji Szułcik, iż cały powiat objęty 

jest strefą niebieską, to decyzja wojewody, nie powiatu. 

Edyta Dwojak oznajmiła, że kwota jaką miasto Zielona Góra otrzymuje na 

finansowanie działań urzędu pracy znana jest tylko prezydentowi Miasta Zielona 

Góra. Środki na PUP to subwencja nie dotacja celowa. Działania powiatu i miasta 

na podstawie umowy, co roku otrzymujemy 3,7 mln. W sprawie podwyżek dla 



pracowników urzędu pracy, zostało skierowane pismo i na następnej sesji Rada 

Miasta Zielonej Góry ma zabezpieczyć środki. 

 Mirosław Andrasiak powiedział, że może okazać się konieczność 

przesunięcia terminu zakończenia remontu mostu w Cigacicach. Nastąpi też 

zmiana organizacji ruchu. Sprawa przejazdu, drogi Krężoły-Buków jest niezła 

współpraca z Sulechowem. W ramach „Polskiego Ładu” złożono 3 wniosku, 

otrzymano jedynie na rehabilitację  w sulechowskim szpitalu. 

Ryszard Górnicki dodał, iż będzie drugie rozdanie i należy ponownie 

złożyć wnioski.  

Marian Cygan  zapytał co z drogą do Krzywańca? 

Mirosław Andrasiak odpowiedział, że rozmowy wciąż trwają, są ustne 

zapewnienia, ale nie ma nić na piśmie. 

Roman Bajor  poprosił o pismo w sprawie przejazdu. Poprosił również 

o informowanie radnych o organizowanych przez powiat uroczystości. 

Aleksandra Szubert spytała czy wnioski na remonty dróg będą powielane. 

Edwin Łazicki potwierdził ponowne złożenie wniosków, po jednym 

z każdej strony Odry. 

 

Ad 12.   

 

O godz. 1245 Przewodniczący Rady zamknął obrady XXXIII Sesji Rady 

Powiatu Zielonogórskiego. 

 

 

 

Protokolant         Przewodniczący Rady 

        Powiatu Zielonogórskiego 

         Jolanta Drygas 

          Edwin Łazicki 

 

 

 

 

link do nagrania XXXIII sesji Rady Powiatu zielonogórskiego: 

https://user.sesje.pl/video/54c4199b-dbc4-495c-3604-08d99778f3a6 


